
Svar på motion om Makerspace. 

 

Motionären tar upp en viktig fråga i motionen, nämligen möjlighet för 

teknikintresserade ungdomar att kunna utveckla sin kreativitet. 

Styrelsen delar motionärens åsikt att behovet av en sådan verksamhet 

verkligen behövs i Kävlinge. 

För att detta ska komma till stånd behövs ett direktiv i den kommunala 

verksamheten, lämpligtvis ett budgetdirektiv inför 2020. 

Styrelsen föreslår att de medlemmar som är aktiva i fullmäktigegruppen tar 

upp frågan för diskussion inför kommande budgetarbete. 

Med detta anser vi motionen besvarad. 


